

## Deltagare

Jenny Westerlin	Sammanställande
Olle Bergman	Ledamot
Bernt Johansson	Ledamot
Max Larsson	Ledamot
Mikael Lundblad	Ledamot
Mikael Norén	Miljösamordnare
Philip Lund	Koordinator

## 1. MÖTETS ÖPPNANDE

Jenny öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

## 2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Dagordningen godkändes.

## 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

## 4. EKONOMI

Styrelsen har beslutat inför budgetprocessen för 2025 att ge sektioner, kommittéer och råd ett budgetanslag, vilket innebär att inget budgetäskande behöver lämnas. Philip uppdras att följa upp hur MK går till väga om det finns nya projekt som MK vill satsa på under 2025. Inget i övrigt att rapportera.

## 5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA

MK gick igenom arbetstavlan och de punkter som genomförts sedan föregående möte. MK beslutar lägga till en punkt om miljöcertifieringsblanketten inför nästa möte och uppdatera blanketten med punkter om utbildning, utsläpp och energiförbrukning.

## 6. MILJÖUTBILDNING IUP

Jenny har haft ett kortare möte med Henrik Esting och diskuterat miljöutbildning. Mikael N har haft möte med SBF:s miljökommitté och sett över deras utbildningsstruktur och har utifrån det skickat ett förslag på struktur till MK. Philip och Jennys möte kvarstår att boka in för att titta på utbildningsstrukturen.

## 7. KOMMUNIKATIONSPLAN

Philip och Mikael N har avstämning om nyhetspublicering på fredag. Inget övrigt att rapportera.

## 8. MILJÖFORUM

Inbjudan till miljöforum kommer skickas ut i veckan till distrikt, sektioner, styrelsen och kansliet. MK har uppföljande möte med SBF om miljöforum i slutet av augusti.

## 9. ELRACING & HÅLLBARA BRÄNSLEN

Mikael N har haft kontakt med Ingvar Landälv (tidigare Chalmers, Luleå Tekniska Univ.) om status för grön metanol som exempelvis kan användas i speedway. Mikael tittar vidare på att göra ett nytt projekt likt med Smederna 2016 då det tillverkas grön metanol i Sverige.

## 10. ÖVRIGA FRÅGOR

### 10.1. REGLER

Annika Pettersson har skickat information om den nya strukturen för NT inför 2025, Philip och Jenny kommer titta gemensamt på vilka paragrafer för miljö som ska flyttas över från nuvarande regler till kommande år.

### 10.2. RIG & VRIGSTAD MK

Mikael hjälper fortsatt klubben med bullerfrågan gentemot kommunen.

### 10.3. MILJÖBESÖK BIOLOGISK MÅNGFALD BOTKYRKA MK

Mikael N har varit på besök hos klubben tillsammans med Ola Jennersten, tidigare biolog 30 år på WWF. Det var positivt och klubben uppskattade besöket som ska utmytna i ett förslag på skötselplan m.m.

### 10.4. MILJÖBESÖK BIOLOGISK MÅNGFALD ARLANDA MC

Möte planerat 27/6 med Ola Jennersten. Plan att anlägga en ängsmatta på området och letar finansiering för det. Detta blir ett spännande testprojekt och vi hoppas det kan ge nya möjligheter till samarbeten med olika organisationer och sprida kunskap om motorbanors potential för miljönytta/biologisk mångfald.

### 10.5. NATURVÅRDSVERKET

Mikael N har åter sökt kontakt med Naturvårdsverket för uppföljning av aktuella miljöfrågor.

### 10.6. FIM-STUDIE BIOLOGISK MÅNGFALD AV PROF. NILS RYRHOLM

Mikael N och Nils Ryrholm har möte med FIM angående studien 27/6.

## 11. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING

Tisdag 27 augusti kl. 20:00

Jenny avslutade mötet och tackade deltagarna.

Vid protokollet  
Philip Lund  
2024-06-25

Justerare  
Jenny Westerin  
2024-06-30